
 PROTOKÓŁ  Nr 10.2015 
z posiedzenia  Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska z dnia 15 kwietnia  2015 r 
 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Feliks Malinowski  -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 
6. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Katarzyna Rostek  - kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej. 
2. Monika Żółtek       - Przewodnicząca komisji rewizyjnej w OSP w Jasienicy. 
3. Eugeniusz Dąbrowski  - Prezes OSP Chrzęsne. 
4. Andrzej Banaszek       -  Naczelnik OSP w Tłuszczu. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie stanu pożarowego i sprawności jednostek OSP na terenie Gminy. 
3. Omówienie wizytacji w szkołach.  
4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności OPS w Tłuszczu  
5. Wolne wnioski . 
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad1. Protokół Nr 9.2015 z dnia 10 kwietnia 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze posiedzenie 
zaprosił przedstawicieli trzech największych jednostek ochotniczej straży 
pożarnej  tj. z Jasienicy, Tłuszcza i Chrzęsnego w celu omówienia stanu 
pożarowego i sprawności bojowej na terenie Gminy Tłuszczu. 
Zaproszony był  również pracownik z Urzędu Pan Sławomir Pióro, podinspektor 
ds. obronności i zarządzania kryzysowego, jednak z uwagi na fakt, że w dniach 
13-16 kwietnia br uczestniczy w pracach Komisji związanej z kwalifikacją 
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wojskową WKU Warszawa Praga, żądane informacje  przedstawił na piśmie, 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
Z pisma wynika, że w 2014 roku na terenie Gminy Tłuszcz  zaistniało 140 
pożarów, w tym 125 małych i 15 średnich. Miejscami szczególnie zagrożonymi 
pożarem są nie użytkowane tereny rolnicze, gdzie w większości przypadków 
przyczyną interwencji było wypalanie traw.  
Przedstawiciele zaproszonych  jednostek OSP  omówili  swoje problemy 
związane z interwencjami  pożarowymi oraz przedstawili swoje potrzeby. 
W trakcie dyskusji  radny Bogdan Jusiński  powiedział, że jako Przewodniczący  
Komisji Budżetu i Inwestycji,  nie nosi się z zamiarem wykładania wielkich 
pieniędzy na straże. Zdaniem radnego należałoby się zastanowić nad 
zmniejszeniem ilości strażnic, pozostawić tylko trzy prężne jednostki tj. w 
Tłuszczu, Jasienicy i Chrzęsnem. Obecnie jest sześć  jednostek i niektóre z nich 
wyjeżdżają do pażaru tylko raz w roku, np. jednostka w Kozłach. 
Przewodniczący Komisji paparł wypowiedź radnego Bogdana Jusińskiego i 
powiedział, że w budżecie gminy co roku  na straże jest zabezpieczana duża 
kwota i nie chodzi tu o to, żeby zlikwidować jednostki, tylko zmniejszyć 
wydatki i wesprzeć te prężnie działające.   
Radny Zbigniew Pożarko powiedział, że wyjazdy do pożarów nie zależą od 
miejscowej jednostki, tylko od dyspozytora w Wołominie, a jednostka w 
Kozłach w tym roku obchodzi 50-lecie istnienia i ma swoje tradycje.  
 
W dalszej dyskusji przedstawiciele jednostek przedstawili swoje najpilniejsze 
potrzeby: 
W Tłuszczu w tym roku OSP obchodzi 100-lecie istnienia i chcieliby  
dokończyć remont strażnicy oraz zagospodarować  wjazd przed strażnicą. 
 
W Chrzęsnem również w 2017  roku będą obchody 100-lecia istnienia i pilną 
potrzebą jest dokończenie do tego czasu modernizacji strażnicy i zakupu 
nowego samochodu.  
 
W Jasienicy pilną potrzebą jest zakup 4 kompletów aparatów  dróg 
oddechowych, nożyc hydraulicznych oraz nowego samochodu.  
 
Reasumując, Przewodniczący Komisji podziękował za przybycie, za duże 
zaangażowanie straży i zadeklarował  wyjazd Komisji do tych jednostek w 
czerwcu br. w celu dokonania wizji w terenie.  
 
Ad3. Przewodniczący Komisji podsumowując wyjazd Komisji w teren do szkół 
w celu sprawdzenia bezpieczeństwa i porządku w poszczególnych placówkach 
powiedział, że nasunęło się kilka wniosków, przede wszystkim uporządkowanie 
terenu  w Mokrej Wsi i w Kozłach.  
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Radny Zbigniew Pożarko w nawiązaniu do szkoły w Kozłach zwrócił  uwagę, 
że szkoła w Kozłach jest mocno niedoinwestowania i  ma słabą bazę. Ilość 
dzieci jest porównywalna  ze szkołą  w Mokrej Wsi i  ze szkołą w Miąsem, 
natomiast w Kozłach jest dużo dzieci niepełnosprawnych, a niektóre wymagają 
szczególnej opieki, szczególnego nadzoru i bardzo potrzebna jest sala 
gimnastyczna z prawdziwego zdarzenia.  
Radny zgłosił wniosek:  
           Aby podjąć działania w celu uregulowania stanu prawnego gruntu  
           na terenie szkoły oraz przystąpienia do budowy sali gimnastycznej w  
           Kozłach. 
 
Komisja zwróciła uwagę, że należy uporządkować plac zabaw w Miąsem.  
 
Komisja 12 maja 2015 roku uda się w teren do szkoły podstawowej i gimnazjum 
w Tłuszczu oraz zespołu szkół w Stryjkach, a także na plac zabaw w Tłuszczu 
na osiedlu Słoneczna.  
 
Radny Robert Pacuszka zaproponował rozszerzenie wyjazdu Komisji do 
Przychodni Zdrowia „BIOS” w Tłuszczu w celu sprawdzenia bałaganu jaki 
panuje na tym terenie  wokół budynku Przychodni.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski zasygnalizował potrzebę dobudowania 
skrzydła szkoły podstawowej po drugiej stronie torów, gdyż osiedle się rozwija i  
dzieci przybywa.    
 
 
Ad4. Pani Katarzyna Rostek, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Tłuszczu przedstawiła Komisji Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 
Społecznej  w Tłuszczu za rok 2014, które stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
Poinformowała, że sprawozdanie jest zamieszczone na stronie internetowej i 
przedstawiła najważniejsze informacje z tego sprawozdania.  
 
Ad5. Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 12 maja 2015 
roku  godzina 10.00  
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                           Tadeusz Groszek   
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.  
Dokument utworzyła : 
Bożena Brzozowska dnia 20 kwietnia  2015 r.  
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